
Vragen aan het college aangaande n236 d.d 17 mei 2018 

Tijdens het Stadsgesprek van afgelopen maandag kwam de heer Chiel Eendenburg inspreken 
namens het bewonersinitiatief N236 oftewel de Franse Kampweg. Hij beklaagde zich over het feit 
dat de Provincie in de discussie over de te nemen verkeersmaatregelen ten behoeve van de 
fietsveiligheid alle communicatie met de bewonersgroep heeft afgesloten en niet meer in gesprek 
wil treden.


Kennelijk wil de provincie alleen nog met de colleges van de verschillende gemeentes praten, in 
dit geval Gooise Meren en Hilversum. Dat betekent dat hoogstwaarschijnlijk op korte termijn de 
Provincie met de gemeente Hilversum in consultatie wil over de te nemen maatregelen op de 
Franse Kampweg.


De bewonersgroep heeft naast het inspreken bij het Stadsgesprek afgelopen maandag ook een 
brief gestuurd aan het college op 30 april jl. Wij hebben van de bewonersgroep begrepen dat zij 
hierop nog geen antwoord op hebben gehad van het college.


Wij weten niet op welke termijn de provincie in gesprek wil met het college van B&W in Hilversum 
en zijn daarom liever te vroeg dan te laat. Vandaar dat we deze vragen in de raad aan het college 
willen stellen.


Onze vragen dus de volgende:


1) Wat is de algemene indruk van het college van het proces van communicatie van de provincie 
met de indieners van dit bewonersinitiatief? 

2) Wanneer kan de bewonersgroep een antwoord verwachten op de brief die zij twee geleden 
aan het college hebben verzonden? 
 
En dan onze belangrijkste vraag: 

3) Is de wethouder bereid om op korte termijn met de bewonersgroep N236 om de tafel te zitten 
om hun wensen en klachten door te nemen, en om deze namens hen door te geven aan de 
provincie?






